
 
 

STÄMMETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

 

Förslag till dagordning till årsmötet 26 juli 2020 

 

 

 

1.  Mötets öppnande.  

2.  Fråga om mötets behöriga utlysande.  

3.  Val av ordförande och sekreterare för årsmötet.  

4.  Val av justeringsmän – tillika rösträknare.  

5.  Fastställande av dagordning.  

6.  Granskning och godkännande av fullmakter.  

7.  Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse.  

8.  Behandling av motioner.  

9.  Vatten och avloppsfrågan. Provtagning av vattenkvaliteten.  

10.  Vägar och vägunderhåll.  

11.  Ekonomi och förvaltning. Ekonomisk rapport för verksamhetsåret 2019-2020.  

 

• Revisionsberättelse.  

• Ansvarsfrihet för styrelsen.  

• Fastställande av årsavgifter; 

Styrelsens förslag: Ny årsavgift, för alla fastigheter oavsett tidigare 

boendeform, föreslås bli 1500:-/år. Denna avgift kommer täcka alla de avgifter 

vi förväntas få i och med förhöjd året-runt-användning av vägar och övriga 

områden. Sista inbetalningsdag för årsavgiften är 2020-09-30. 

• Utgående kassabehållning; 

Styrelsen föreslår att den överförs till nästa års verksamhet.  

• Föredragning och fastställande av debiteringslängden. 

 

12.  Val av styrelse: Ordförande 1 st 1år Sekreterare 1 st. för 2år Ledamot 2 st. för 2år 

13.  Tillsynsmän för vägar 2 st. för 1 år  

14.  Tillsynsmän för vatten 2 st. för 1 år  

15.  Val av revisorer 2 st. för 1 år  

16.  Val av revisorssuppleanter 1 st. för 1 år  

17.  Val av valberedningen 3 st. för 1 år varav en sammankallande  

18.  Övriga frågor.  

19.  Protokollets tillkännagivande  

20.  Mötet avslutas. 

 

 

 

 

 

 



 

 

ÖVRIGA FRÅGOR & MOTIONER 

 

1. Förslag Sommarvatten  

Jag föreslår att Stämmets Samfällighetsförening beslutar att tills vidare behålla det 

s.k. sommarvattnet. 

Bakgrund I samband med färdigställandet och inkopplingen av den kommunala 

vattenanslutningen förstår jag föreningens planering på så sätt att sommarvattnet till 

oss ska stängas av och pumpanläggningen överlåtas till Halla-föreningen. Jag tycker 

att ett bättre tillvägagångssätt vore att vi tills vidare behåller sommarvattnet. På så sätt 

behåller vi möjligheten att i olika situationer och för olika ändamål kunna fortsätta 

nyttja sommarvattnet. Med hänsyn till att vi får kommunalt vatten, men Halla även 

fortsättningsvis blir helt beroende av sommarvattnet, kan kanske den framtida 

fördelningen av uppkommande kostnader för löpande underhåll av anläggningen 

förhandlas bli mer förmånlig för oss än en hälftendelning. 

Stämmet den 6 juni 2020 

Bo-Göran Jansson Björkåsvägen 17 

 

2. Förslag Farthinder 

Frågan om nya farthinder har tagits upp av bl.a. Glenn Redlund, Pilåsvägen 8. 

Styrelsen föreslår att vi beställer farthinder från Flexibump AB och placerar de på de 

mest utsatta ställena på området. De gamla 30-skyltarna (Akta Barn) kommer också 

att sättas upp när alla vägar är nyasfalterade. 
 


